



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

NEW

Amoxicillin Move Plus



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

Pharmaceutical

Broad Spectrum Antibiotic - Against GIT and Systematic Infections

INDICATIONS:

Amoxicillin Move Plus is indicated for the treatment of infections caused by E.coli, Clostridium, Salmonella, Brucella, Proteus, Klebsiella, Strepto and Staphylococci, Corynebacterium, Haemophilus, Pasteurella, and Shigella in different animals. Amoxicillin Move Plus is recommended for use in cases of Bacterial enteritis and Necrotic enteritis in poultry. It is also indicated Against Pneumonia, Septicemia, Diarrhea, and Scours in calves and lambs

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Poultry: 1 gm per 2 liters of drinking water for 3-5 days
Calves and lambs: 8-10 gm per animal daily via drinking water or feed for 4-5 days

COMPOSITION:

Each 1 gram contains:
Amoxicillin Trihydrate 200 mg
Colistin Sulfate 800.000 I.U

WITHDRAWAL PERIOD:

1 Week



500 gm



(below 30° C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

جديد

أموكسيسيلين موفي بلص



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

Pharmaceutical

مضاد حيوي واسع الطيف - ضد التهابات الجهاز الهضمي و العدوى الجهازية

الخواص العلاجية والإستطابات:

التركيبية :

يُستعمل أموكسيسيلين موفي بلص لعلاج العدوى التي تسببها الإشريكية القولونية، والكلوستريديوم، والسالمونيلا، والبروسيلا، والبروتيتوس، والكليسيلا، والستربتوز، والمكورات العنقودية، والكورينباكتيريوم، والهافوفيلوس، والباستوريلا، والشيجيلا في الحيوانات المختلفة.

يُنصح باستخدام أموكسيسيلين موفي بلص في حالات التهاب الأمعاء البكتيري والتهاب الأمعاء النخرية في الدواجن. كما يُستعمل ضد الالتهاب الرئوي، وتسمم الدم، والإسهال، والإسهال في العجول والحملان

يحتوي كل جرام على:
أموكسيسيلين ثلاثي الهيدرات ٢٠٠ مجم
كوليستين سلفات ٨٠٠,٠٠٠ وحدة دولية

فترة السحب :

اسبوع

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الدواجن: ١ جرام لكل ٢ لتر من مياه الشرب لمدة ٣-٥ أيام
العجول والحملان: ٨-١٠ جرام لكل حيوان يوميًا عن طريق مياه الشرب أو العلف لمدة ٤-٥ أيام



٥٠٠ جم



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)